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"Amics, si; perc) implacables amb
els infractors de doble fila, tambe"

II
olicialment, el resum de voste pel que fa a

la passada Festa Major de Granollers ...

-La valoraci6 es positiva. Hi ha hagut
menys incidents que I'any passat. A nosal
tres ens preocupa d'una manera especial tot

el que te a veure amb les baralles i el que s6n els
actes vandalics en general i... De baralles no n'
hem localitzat cap especialment greu i yam com pro
var alxo sl que un menor de 14

anys anava fora de sT per inges
ta d'alcohol i drogues i que ell
mateix va reconeixer, s'havia ba
rallat i tenia una ferida en una

celia ... Estava tan malament i
tan passat de rosca que fins i
tots els rnetges de I'Hospital el
van enviar al psiqulatrlc.

-Mes coses.

-L'any pass at yam detectar
que a I'interior del Parc Torras
Villa es consumien substancies
il·legals i tarnbe petit traflc, la

qual cosa dificulta el negoci de
la gent dels bars. Aquest any
yam decidir actuar amb fermesa
i el primer dia yam entrar amb

policies antidisturbis i de segure
tat ciutadana. EI rnlssatge que
volTem trans metre era clar i el re

sultat .. oli en un lIum. En total
s'han detingut 9 persones ...

-A peu de carrer hem com-

provat que hi ala hagut unes quantes accions inci

viques.
-ST, imagino que es refereix a un contenidor de

paper cremat, un vidre de I'edifici municipal del ca

rrer del Portalet, la gent que no utilitza els serveis

publics ... Comparativament a I'any passat es evi
dent que els incidents han estat molts menors i tot

alxo tenint en compte la gran quantitat de tipologles
que presentaven els grups de jovent que hi havia a

la festa, i considerant tambe que a determinades
hores hi ha gent que va molt malament.

-EI tema del consum d'alcohol Ii preocupa es

pecialment?
-Sens dubte es una de les coses que rnes em

preocupa en relaci6 a la Festa Major, sl,
-Potser aqui es beu mes que a d'altres lIocs de

Catalunya 0 d'Espanya ...

-La situaci6 es similar arreu, pero es una ques
ti6 que em preocupa molt, ja que ales 5 de la mati
nada veus que 1 de cad a 3 joves va clarTssimament

sota els efectes de I'alcohol. Es necessari anar aixl

per gaudir de la Festa Major ?

-Que es pod ria fer en aquest sent it?
-Nosaltres estarTem a favor de que s'implantin

mesures que puguln restringir l'acces facll i barat a

I'alcohol durant la Festa Major, seguint la ITnia que
s'ha fet a Barcelona aquests passats dies amb mo

tiu de la festa de Gracia ...

-Passada la festa, Granollers

policialment ...
-Entra en una dinarnica quoti

diana i no hi ha res extraordinari
que ens hagi de fer patir molt. A
nivell de transit sempre hi ha co

ses per millorar i tambe algunes
coses relacionades amb els ro

batoris en les zones indus
trials ...

-En el tema del transit real
ment considera que es pot fer
molt mes a Granollers?

-Es pot fer rnes i la Policia Lo
cal sera rnes activa i exigent en

aquesta questio, per tal que la

gent respecti la normativa de cir
culaci6 on ens trobem amb el

gran problema de la doble fila.
-Que ens passa als granolle

rins amb la doble fila?
-EI mateix que els passa a la

gent en d'altres lIocs, segura-
ment, pero es evident que en

aquesta questio la Policia Local de Granollers sera
mes dura d'ara endavant. EI missatge ha de ser

clar: deixar el cotxe en doble fila per anar a comprar
el pa 0 fer un cafe, pot costar 120 euros i la retira
da de la grua si es possible. I volem que aixo surti
tan car que la gent desisteixi. Tenim hores punta on

la situaci6 es intensTssima. Es tracta d'una assigna
tura pendent des de fa molts anys que hem d'apro
var definitivament.

-La gent considera que vostes s6n la policia
de proximitat ...

-A prop de la gent i amics, sl, perc contun
dents i implacables a I'hora d'actuar i multar als
infractors de doble fila, tambe , I quants mes
agents siguern, mes coses podrem fer. A Grano
lIers, .on serem aviat 91 agents, I'equip de govern
aposta en relaci6 a aquest tema. VoldrTem patru
lies per ats barris ...

PACO MONJA

luis Colomer i Carbonell
(Vii alba Sasserra, 6-8-
1963). Es I'lnspector en

Cap de la Policia Local de
Granollers des de I'octu

bre de 2003 en que substitul
Francesc Xavier Lopez. Procedeix
de la plantilla dels Mossos d'Es
quadra, cos policial en el qual
entra a formar part I'any 1986,
quan tenia 22 anys. Des d'ales
hores, recorda, ha viscut intensa
ment diverses etapes que I'han
dut a desenvolupar diferents ser

veis a la preso de Quatre Ca
mins, a la propia Escola formant

part del grup d'escoltes de I'ex

president de la Generalitat, Jordi

Pujol; al Grup Especial d'interven
ci6 de Is Mossos (GEl), on va fer

tasques en el camp de la delin

querela lligada als atracaments,
trafic d'estupefaents ... Mes
tard, fou destinat novament al te
rritori i ana destinat a Blanes i
Sant Feliu de GuTxols, on va

coneixer la realitat costanera de

pobles com Lloret de Mar, Pla�a
d'Aro ... L'any 2001, construida la
nova Comissaria de Mossos de
Granollers, pass a a ocupar en

aquesta placa el carrec de Cap
de Seguretat Ciutadana, Aquests
dies, com molt d'altres represen
tants de forces i grups que ac

tuen especialment amb motiu de
la Festa Major de Granollers, tre

balla en la realltzaclo de I'informe

que ha de servir per avaluar quin
ha estat el balanc final pel que fa
al tema de seguretat... Con

vencut que la realitat de la Festa

Major no es molt diferent pel que
fa al consum d'alcohol de la que
hi ha a nivell general, el maxim

responsable de la Policia Local
diu que "aquest es un tema que
em preocupa com a po/icia i com

a ciutada". En lluls, esta casat
amb la Montse Bertran, amb qui
te tres filles: L'Ariadna de 13

anys, la Meritxell de 10 i la Laia
de 2.
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